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OBČINSKEMU SVETU 
OBČINE TRŽIČ 
 
 
 
ZADEVA:  PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE TRŽIČ, SPREJETIH NA 4. REDNI SEJI, DNE 05.03.2015 TER 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA 
SVETA 

 
 
V skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Tržič (Uradni list RS, št. 22/96 in 
31/98) vam pošiljam v obravnavo in sprejem točko: 
  

 
PREGLED IN REALIZACIJA SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE TRŽIČ, 
SPREJETIH NA 4. REDNI SEJI, DNE 05.03.2015 TER ODGOVORI NA 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 
 

 
V skladu s 21. členom Statuta Občine Tržič in 53. člena Poslovnika Občinskega sveta 
Občine Tržič bosta kot poročevalca na seji Sveta in delovnih teles sodelovala: 
 

 mag. Borut Sajovic, župan Občine Tržič in 

 Drago Zadnikar, spec., direktor občinske uprave Občine Tržič. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 4. 
redni seji Občinskega sveta Občine Tržič, dne 05.03.2015. 
 
 
 
 
 
 mag. Borut SAJOVIC 
  
 župan 
 
 

 
            

http://www.trzic.si/
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O b r a z l o ž i t e v 
 
Pregled sklepov Občinskega sveta Občine Tržič, sprejetih na 4. redni seji 
Občinskega sveta Občine Tržič,  dne 05.03.2015: 
 

 
PREDLOG SKLEPA 45-4-1-2015: 
Potrdi se Zapisnik 3. redne seje Občinskega sveta Občine Tržič, z dne 22.1.2015.  
 
PREDLOG SKLEPA 46-4-2-2015: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme pregled in realizacijo sklepov, sprejetih na 3. redni 
seji Občinskega sveta Občine Tržič,  dne 10.12.2014. 
 
PREDLOG SKLEPA 47-4-4-2015: 
Občinski svet Občine Tržič se seznani s poročili o delu in poslovnih rezultatih javnih 
zavodov za leto 2014: OŠ Bistrica, OŠ Križe, OŠ Tržič in Glasbena šola Tržič. 
 
PREDLOG SKLEPA 48-4-5-2015: 
Občinski svet Občine Tržič se je seznanil z informacijo o postopku oddaje zmanjšanega 
gostinskega dela objekta »Gorenjska plaža« v najem. 
 
PREDLOG SKLEPA 49-4-6-2015: 
Sprejme se dopolnitev načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Občine Tržič za 
leto 2015 – 1. Dopolnitev (čistopis), kot določa priloga tega sklepa. 
 
PREDLOG SKLEPA 50-4-8-2015: 
Občinski svet Občine Tržič sprejme informacijo o opravljenih turističnih vodenjih na 
ravni turističnega območja Občine Tržič v letu 2014. 
 
PREDLOG SKLEPA 51-4-9-2015 
Občinski svet Občine Tržič sprejme osnutek Odloka o priznanjih Občine Tržič. 
 
PREDLOG SKLEPA 52-4-9-2015 
Občinski svet Občine Tržič sprejme predlog Odloka o priznanjih Občine Tržič. 
 
Realizacija sklepa: 
Odlok je bil objavljen v Uradnem listu RS št. 19/2015, dne 20.3.2015. 
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Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
 
V/p št. 1-4-2015: Marta BEČAN 
Marta BEČAN je povedala, da je  skozi naselje Križe nova cesta oz. na novo asfaltirana, pa 
vendar je ob vsakem »šohtu«  asfalt počen. 
Župan je pojasnil, da se bo obvestilo nadzornika, da bo zadevo preveril. 
 
ODGOVOR: 
Obvestilo o poškodovanem asfaltu pri jaških na cesti iz Pristave proti Križam je bilo 
posredovano vzdrževalcu ceste Komunali Tržič. Glede na ugotovitve pregleda se bo pristopilo k 
sanaciji asfalta okoli jaškov v sklopu izvedbe manjših sanacij poškodovanih cest. 
 
V/p št. 2-4-2015: Andrej FRELIH 
Andrej FRELIH je podal pobudo, ki pa naj bi se na naslednjo sejo uvrstila, kot svoja točka 
dnevnega reda. Gre za evropski projekt, ki  v Sloveniji že poteka in sicer »MREŽA 
POSTAJALIŠČ ZA AVTODOME«. Nosilec projekta ja občina Mirna. Trenutno je v projekt 
vključenih šestdeset občin po Sloveniji. Namen projekta je, da se avtodome, ki se peljejo po 
avto cestah  preusmeri na lokalne ceste. Projekt je uvrščen na turistično evropsko borzo in 
podprt z evropskimi sredstvi. Občina mora zagotoviti prostor za štiri avtodome, k projektu pa  
pristopi  tako, da podpiše pristopno izjavo.  
 
ODGOVOR: 
V letošnjem letu načrtujemo postavitev oskrbovalnega stebrička za avtodome na Gorenjski 
plaži. Preverili smo tudi pogoje članstva za sodelovanje v I. fazi projekta »Mreža postajališč za 
avtodome po Sloveniji«. Članstvo v organizaciji stane 1.000 EUR, koordinacija in izdelava DIIP 
dokumentacije nadaljnjih 2.000 EUR, izvedba postajališča za avtodome pa 55.000 EUR (ocena 
posredovana s strani Mreže postajališča za avtodome po Sloveniji). Občina Tržič v proračunu 
za leto 2015 teh izdatkov nima predvidenih. Smiselno je, da s članstvom v organizaciji 
počakamo do izgradnje postajališča za avtodome v občini, saj bomo le na tak način lahko 
izkoristili vse pozitivne vidike članstva. 
 
V/p št. 3-4-2015: Marko POLJANC 
Marko POLJANC je podal pobudo, da se začne pripravljati Strategija razvoja v občini Tržič. S to 
pobudo bi pridobili strategije na vseh najpomembnejših področjih občine. Predlaga, da se 
pripravi strategija za obdobje petnajstih let. Najprej naj se ustanovi začasno delovno telo na 
podlagi Poslovnika Občinskega sveta Tržič, ki bo organiziral, koordiniral in vodil pripravo 
strategije. Strategija bi se pripravila po področjih okolja, gospodarstva, turizma, športa, kulture… 
Pozvati bi bilo potrebno  politične stranke, krajevne skupnosti, zainterisirano javnost…, da pisno 
podajo svoje predloge, predlogi bi  se potem obravnavali, in  pripravili osnutki. Iz posameznih 
strategij se sestavi krovna oz celotna strategija. Na koncu, se da strategija v javno obravnavo, 
potem pa bi strategijo obravnaval občinski svet.  Hkrati pa naj se pripravi petnajst letna 
projekcija proračuna občine. V to pa naj se umestijo investicije posameznih strategij in določi 
vrstni red izvedbe. Na koncu pa se vse javno objavi, tako, da občani vidijo srednje ročno 
usmeritev občine. Predlaga, da se obravnava njegova pobuda, kot svoja točka na eni od 
naslednjih sej. 
Župan je povedal, da Strategijo Občina Tržič ima, ki je dostopna na spletni strani Občine za 
obdobje 2008 -2020. Glede sprejema proračuna za tako dolgo obdobje pa ni priporočljivo. 
 
V/p št. 4-4-2015: Janez MEGLIČ 
Janez MEGLIČ je povedal, da se bo v letošnjem letu zaprla deponija v Kovorju, zato sprašuje 
kaj in kako bo po zaprtju in ali se bodo stroški za odvoz zvišali. Sprašuje še kam se namenja 
denar, ki se ga dobi ob prevzemu odpadkov iz drugih občin.  
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Župan je pojasnil  kako so se sprejemale odločitve o zaprtju deponije. Omenil je tudi, da bi 
težko pridobili dovoljenje za podaljšanje obratovanja deponiji v Kovorju. Vse pa je bolj natančno 
pojasnil direktor Komunale Tržič, Sebastijan ZUPANC. 
 
V/p št. 5-4-2015: Matej SLAPAR 
Matej SLAPAR je opomnil, da se v aprilu približujejo spomladansko čistilne akcije,  zato 
sprašuje ali obstajajo table, ki prepovedujejo odlaganje odpadkov na nedovoljenih lokacijah. 
Klemen BELHAR predlaga, da se na eno od naslednjih sej uvrsti svoja točka na temo odlaganja 
odpadkov. 
 
 
Pisno podana vprašanja in pobude 
 
V/p št. 6-4-2015 Mojca ČADEŽ 

1. Zanima me, kdo je zadolžen za čiščenje ceste oz prostora  pred Ljudsko univerzo in 

Glasbeno šolo Tržič  do vključno stopnic, ki vodijo proti Osnovni šoli Tržič.  

Ker je to ena izmed glavnih peš poti učencev in staršev do  Glasbene šole Tržič in 
hkrati do OŠ Tržič, je v  zimskem času premalo očiščena, posledično ledena in zato 
nevarna za pešce, odrasle in šolske  otroke.  
 
ODGOVOR: 
Čiščenje ceste mimo  glasbene šole (Šolska in Partizanska ulica ) izvaja Komunala 
Tržič. Površino parkirišča v večini primerov ni možno očistiti, saj so problematična 
nepravilno parkirana osebna vozila pri uvozu na parkirišče zaradi katerih je 
onemogočen dostop z plužnimi stroji. Vedno pa se ročno očisti stopnišče in del poti ter 
se skrbi za posutje z posipnim materialom. Težava z poledenelostjo te ceste nastopi 
tudi zaradi taljenja kupov snega, ki ga stanovalci očistijo izpred vhodov v objekte. 

 
Problem se da rešiti z prepovedjo parkiranja ob robu ozke ceste in po naročilu občine 
odvozom snega iz ozke ulice. 
 

2. Ali  pri čiščenju tržiških ulic obstaja prioriteta? Morala bi, glede na funkcijo in 

pomembnost ulice. Sem  sigurno spada Kovaška ulica ( ulica iz Trga svobode  proti 

Zdravstvenemu domu). V času  sneženja, še bolj pa  v času po sneženju bi morala biti 

popolnoma očiščena, saj je to ena glavnih pešpot naših občanov do ZD. Tako pa je  le 

napol očiščena,  po sredini ulice teče ozka gaz, je ledena in za gibalno ovirane osebe ( 

bergle!) izjemno nevarna. Zavedati se moramo, da kar nekaj ljudi nima svojega prevoza 

in pridejo v Tržič z avtobusom. Najkrajša pot od avtobusne postaja do ZD je prav ta. 

Tudi občani Tržiča v veliki večini uporabljajo prav to ulico za pristop do ZD.  

ODGOVOR: 
Pri čiščenju mestnih ulic trenutno ni prioritetnega razporeda.  Plužna enota Komunale 
Tržič po  zaključku sneženja  vedno čisti te ulice v večernem oziroma nočnem času 
zaradi varnosti ostalih udeležencev. Najožje predele se očisti ročno vsaj v širini 80 cm.  

 
Predlog svetnice je na mestu in bomo v naslednji zimi ta odsek obravnavali kot 

 intervencijsko pot in kot tako čistili prioritetno.  
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3. Izpostavila bi problem pasjih iztrebkov v naši Občini, še posebej  v starem mestnem 

jedru. Situacija je že prav alarmantna, saj se določene ulice že prav utapljajo v pasjih 

iztrebkih.  Kultura stanovalcev Tržiča, lastnikov psov  glede omenjenega problema še 

nikoli ni bila na tako nizki ravni. Ne poznam, kaj se je na tem področju že storilo. 

Poznam Odlok o javnem miru in redu  ( 16. člen) občine Tržič, ki pa ga večina pasj ih 

lastnikov ne upošteva .  

 Predlagam:  
- dodatno osveščanje lastnikov psov  o DOLŽNOSTI POBIRANJA PASJIH IZTREBKOV 
( preko radia Gorenc, glasila Tržičan s posebno prilogo),plakatov z omenjeno vsebino 
na javnih mestih, 
-  dodatno ozaveščanje otrok v šolah in vrtcih preko učiteljev in vzgojiteljev,  
- posebne  opozorilne table na ulicah z omenjeno vsebino, 
- povečana kontrola nad lastniki psov  s strani  občinskih redarjev  in v primeru najdene   
kršitve izrečena globa, 
- v začetnem obdobju tudi zastonj vrečke za pobiranje pasjih  odpadkov, 
- povečano število  posebnih košev za  te specifične odpadke.  

  
ODGOVOR: 
Na 5. Redni seji bo prisoten mag. Robert Zadnik, Medobčinski inšpektorat Kranj, ki bo 
podal pojasnila. 

 
V/p št. 7-4-2015 Mateja ČADEŽ 
Mateja ČADEŽ je posredovala pobudo na prošnjo našega občana g. Mladena Makarova in  
sprašuje,  ali bi bila občina Tržič pripravljena pristopiti k akciji sajenja avtohtonega sadnega 
drevja na javnih površinah in v okolici vrtcev in šol. Podobna akcija je bila v  preteklosti že 
podprta. Izvajajo  jo tudi v nekaterih drugih občinah(Kr.Gora). 
G. Makarov  je pripravljen nuditi pomoč in pri akciji, aktivno sodelovati.  
Pobuda pa bi bila, da bi občina to možnost ponudila osnovnim šolam, da bi bil tudi to eden od 
dogodkov na prihajajočih naravoslovnih dneh. Ocenjeni strošek na sadiko je od 8,5€ do 10€ in 
če  uspe posaditi 20 dreves  je to že lepa številka. Za vzdrževanje pa bi potem v okviru šole 
lahko skrbel ekološki krožek oz ob vsakem takšnem naravoslovnem dnevu bi učenci kakšno 
urico namenili tudi enostavnemu obrezovanju ipd? 

 
ODGOVOR: 
Občina Tržič vsa leta podpira in bo še podpirala  sajenje sadnega, posebej pa še 
visokodebelnega sadnega drevja. Pozitivnih razlogov je več, od prehranske samooskrbe, 
vzgoje otrok pa do pomembnosti  zasaditve za izgled tipične gorenjske podeželske  krajine. 
Sadna drevesa že rastejo nad šolo v Tržiču, pri šoli in vrtcu v Lomu, v vrtcu Križe , med 
stolpnico in Kulturnim centrom v Tržiču, pa nad pošto in avtobusno postajo. Letos že nekaj časa 
načrtujemo večji projekt spomladanske zasaditve v Lešah skupaj s krajevno skupnostjo in 
prostovoljci.  Želja je zasaditi okrog dvesto dreves. 
Pri tem želimo poudariti, da je zasaditev samo prvi  delček  strokovnega  procesa vzgoje 
drevesa. Za drevo,  pa je potem treba skrbeti  še nekaj naslednjih let, skrb pa mora biti  redna, 
zavzeta  in strokovna. Prav na tem področju pa s sodelovanjem z občanom, ki ga omenjate kot 
referenco, nismo in ne moremo biti zadovoljni. Namesto komentarja, vam predlagamo ogled 
nasada nad pošto in  nad obračališčem avtobusa na Cankarjevi. Tu je večina ekoloških sadik 
zaradi nestrokovnega sajenja in ne vzdrževanja žalostno propadla. 
Pobudo smo prenesli javnim zavodom , ki pa bodo pri izbiri strokovnih sodelavcev in odločitvi 
 za lokacijo povsem  samostojni. Računamo predvsem na starše, ustrezno izobražene in 
motivirane vzgojitelje ter seveda učence. Predlagamo pa tudi, da posamezni svetniki z 
zasaditvijo na lastnih površinah daste  posnemanja vreden zgled, prav tako pa  to tudi 
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 predlagate npr.  agrarnim skupnostim, ki v vaseh posedujejo večje površine kmetijskih zemljišč 
 in se prenekatere žalostno zaraščajo. 

 
 V/p št. 8-4-2015 Metka GABERC 
Metka GABERC je posredovala prošnjo za podatke za vse koncesionarje v občini Tržič pri 
katerih je koncedent občina Tržič. Zraven pa prosi tudi  za datume poteka koncesije. 
Upoštevajo naj se tudi neposredno podeljene koncesije se pravi brez javnih razpisov. 
 
ODGOVOR: 
V občini Tržič se obvezne in izbirne gospodarske javne službe določene z Odlokom o 
gospodarskih javnih službah. Gospodarske javne službe za katere Občina še nima koncesijske 
pogodbe se izvajajo skladno z Odlokom o ustanovitvi Komunale, ki določa, »Podjetje ima 
pravico in dolžnost izvajati vse tiste gospodarske javne službe, ki jih je do dne uveljavitve 
Odloka o ustanovitvi podjetja »Komunala Tržič d.o.o.« (Uradni list RS, št. 21/09) izvajalo Javno 
podjetje Komunala Tržič d.o.o. ter ima v zvezi s tem vsa pooblastila po tem odloku.« To so: 

1. zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov, PO PREHODNI DOLOČBI   
2. obdelava določenih vrst komunalnih odpadkov, PO PREHODNI DOLOČBI 
3. odlaganje ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov, PO PREHODNI 

DOLOČBI 
4. urejanje in čiščenje javnih površin, PO PREHODNI DOLOČBI 
5. vzdrževanje kategoriziranih občinskih cest, PO PREHODNI DOLOČBI 
6. pogrebne in pokopališke storitve, PO PREHODNI DOLOČBI oziroma po ODLOKU O 

POKOPALIŠČIH 
7. urejanje in vzdrževanje pokopališč, PO PREHODNI DOLOČBI oziroma po ODLOKU O 

POKOPALIŠČIH 
8. prevoz komunalnih odpadkov PO PREHODNI DOLOČBI. 

 
 
Seznam je v prilogi. 
 
 
 
Vprašanja prejšnjih sej: 
 
Dr. Uroš GODNOV je povedal, da še vedno ni dobil odgovora, na njegovo vprašanje, ki ga je 
postavil na drugi seji,  glede rezkanja asfalta na Koroški cesti v Tržiču. 
 
ODGOVOR: 
Rezkanje asfaltne površine Koroške ceste na ovinku pri Femcu bo izvedeno v poletnih mesecih 
v sklopu manjših sanacij poškodovanih vozišč. 
 
Mladen NOVKOVIĆ je vprašal ali velja dogovor o 1000 brezplačnih urah vadbe oz. rekreacije v 
dvorani. 
Župan je pojasnil, da kar je obljubljeno se bo tudi izvršilo. 
 
ODGOVOR: 
Športna zveza je pripravila tabelo z registriranimi udeleženci starimi do 15 let po klubih, ki so 
kandidirali na javnem razpisu za šport v letih 2014 in 2015. Po tem kriteriju smo med klube 
razdelili 1.000 ur uporabe športnih dvoran v občini. S klubi bo za ta namen sklenjena posebna, 
tripartitna pogodba. 
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Mateja ČADEŽ je vprašala, koliko sredstev se je v zadnjih petih letih nabralo iz taks turistično 
obvestilne signalizacije in trženja prostora »jubo plakatov« in kam se ta sredstva namenijo.  
 
ODGOVOR: 
Občina Tržič je v zadnjih petih letih (2010-2014) zabeležila 72.748,59 EUR prihodkov od taks za 
oglaševanje.  
Glede namenske porabe sredstev iz naslova taksnih prihodkov so v 7. členu Zakona o 
financiranju občin (Uradni list RS, št. 123/06, 57/08, 36/11 in 14/15 – ZUUJFO, v nadaljevanju 
ZFO-1) določeni drugi lastni viri financiranja občin, in sicer: 
(1) Vir financiranja občine so tudi prihodki od samoprispevka, takse, globe, koncesijske dajatve, 
plačila za storitve lokalnih javnih služb in drugi, če je tako določeno z zakonom, ki ureja 
posamezno dajatev, ali s predpisom, izdanim na podlagi zakona. 
(2) Prihodki iz prejšnjega odstavka pripadajo občini v višini, ki je določena v aktu o njihovi 
uvedbi. 
(3) Okoljske dajatve, ki so na podlagi zakona, ki ureja varstvo okolja, predpisane zaradi 
obremenjevanja okolja z odpadnimi vodami in zaradi odlaganja odpadkov na odlagališčih, ki so 
infrastruktura, namenjena izvajanju obvezne občinske gospodarske službe varstva okolja, so 
prihodek proračuna občine, kjer je nastala obremenitev okolja, zaradi katere je predpisana 
okoljska dajatev. Z odlokom, s katerim se sprejme občinski proračun, se določi, da se sredstva 
okoljskih dajatev lahko porabijo le za: 
1.      gradnjo infrastrukture, namenjene izvajanju občinskih obveznih javnih služb varstva okolja 
v skladu z državnimi operativnimi programi, sprejetimi s predpisi varstva okolja na področju 
čiščenja in odvajanja odpadnih voda, ravnanja s komunalnimi odpadki in odlaganja odpadkov, 
in 
2.      zagotavljanje oskrbovalnih standardov, tehničnih, vzdrževalnih, organizacijskih in drugih 
ukrepov, predpisanih za izvajanje obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja. 
(4) Prihodki občine so tudi prihodki od stvarnega in finančnega premoženja občine, prejete 
donacije in transferni prihodki iz državnega proračuna in sredstev skladov Evropske unije. 
 
Kot izhaja iz zgornjih določb, je zgolj za prihodke iz okoljskih dajatev določena namenska 
poraba. Občina je na predmetnem področju za katerega sprašujete – ureditev oglasnih 
neprometnih tabel – v zadnjih petih letih (2010-2014) namenila 6.572,43 EUR.    

 
 
 
 
 
 
 

Drago ZADNIKAR, spec. 
DIREKTOR OBČINSKE UPRAVE 

  
  
  

 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2006-01-5268
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-2416
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-1805
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505

